
 
ZAB.0012.8.1.2022 

 
Protokół nr 19/22 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 28 lutego 2022 roku 
 
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji.  

 
W dniu 28 listopada  2022  roku o godzinie 12:00  Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Pani Ewa Kończyńska, dokonała otwarcia obrad Komisji, powitała wszystkich 
członków Komisji i zaproszonych gości, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku 
- Panią Annę Jackowską, Dyrektora PCPR we Włocławku – Panią Agnieszkę Łobodę,  
Dyrektora  SPZPS we Włocławku – Pana Sławomira Paździerskiego, Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku – Panią Magdalenę Fejdowską, Zastepcę 
Inspektora Sanitarnego we Włocławku Powiatowego  - pania Zofię Ziółkowską.  
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
  
2. Stwierdzenie quorum.  

 
Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum, 
zatem obrady są prawomocne.  
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  

 
Przewodnicząca Komisji - poinformowała, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Zdrowia i Spraw Społecznych członkowie otrzymali  proponowany porządek obrad. 
Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy są  jakieś uwagi do porządku obrad. 
Nie było żadnych uwag. Wobec braku uwag, Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem 
zaproponowanego porządku obrad  i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania:   
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 12 punktów w brzmieniu :  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 18/21 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 

25 listopada 2021 roku. 



5. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2021. 

6. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia na 2022 rok w porównaniu do 2021 roku. 

7. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych 
prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2021 roku. 

8. Informacja Dyrektora w sprawie zbycia , oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie  oraz 
użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok. 

9. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2021 rok wraz 
z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 -2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego. 

10. Informacja na temat bieżącej i perspektywicznej płynności finansowej jednostki, 
szczególnie w kontekście realizowanych kontraktów z NFZ w roku 2022 oraz programu 
naprawczego przyjętego uchwałą  nr XXXI/261/21 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 
29 lipca 2021 r.  

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we 
Włocławku w 2021 roku. 

12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 
4. Przyjęcie protokołu nr  18/21  z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

z dnia 25  listopada 2021 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji  poinformowała, że z ostatniego posiedzenia Komisji został 
sporządzony protokół nr 18/21 z dnia 25 listopada  2021 roku, który był do wglądu w Kancelarii 
Przewodniczącego Rady. Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, czy mają jakieś 
pytania, uwagi do sporządzonego protokołu? Nie było żadnych pytań i uwag. Wobec braku 
pytań i uwag Przewodnicząca Komisji zapytała członków Komisji, kto jest za przyjęciem 
protokołu nr 18/21 z dnia  25 listopada 2021 roku i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że protokół 
nr 18/21 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 25 listopada 2021 roku 
został przyjęty.  
 
 
5. Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 

Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego 
Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2021. 



 
Przewodniczaca Komisji – poprosiła  Dyrektora PCPR we Włocławku – Panią Agnieszkę 
Łobodę, o krótkie przedstawienie tej informacji.  

 
Dyrektor PCPR we Włocławku – Pani  Agnieszka Łoboda – powiedziała, że stosownie do 
zapisów ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób 
niepełnosprawnych, powiat zobowiązany jest do opracowania programu oraz jego realizacji. 
Rada  Powiatu uchwałą w 2016 roku przyjęła program działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych ralizowany przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie przy współpracy 
Powiatowego Urzędu Pracy. Głównym zadaniem tego programu  i celem jest zwiększenie osób 
niepełnosprawnych w życiu społecznym i gospodarczym powiatu włocławskiego poprzez 
wyrównywanie ich szans. Korzystanie ze spraw i obowiazków jakie przysługują pozostałym 
obywatelom. Niniejsze sprawozdanie to informacja z działań podejmowanych w roku 
ubiegłym, jak również w roku pandemicznym. Niemniej jednak, w dalszym ciągu należy 
podkreślić, że utrzymuje się tendencja, że osoby niepełnosprawne zdecydowanie 
zainteresowane są bardziej dofinansowaniami i działaniami w  zakresie rehabilitacji społecznej 
niż rehabilitacji zawodowej. Wszyskie środki przekazane przez Miedzynarodowy Fundusz 
Rehabilitacji i Osób Niepełnosprawnych w roku minionym zostały wydatkowane. Po raz 
pierwszy, co jest ciekawe i godne uwagi. Udało nam się zrealizować  wszystkie wnioski w 
ramach likwidacji barier architektonicznych w komunikowaniu się i technicznych. Odkąd 
pracuje to jest od 2003 roku, zdarzyło się po raz pierwszy. Niewielka liczba wniosków, bo nie 
całe 50 osób wnioskujących o dofinansowanie do zaopatrzenia  w sprzęt ortopedyczny, środki 
pomocnicze, sprzęt  rehabilitacyjny nie zostały zaspokojone, nie zostały udzielone 
dofinansowania. Te wnioski będą realizowane w roku bieżącym. Natomiast jeszcze z takich 
istotnych rzeczy to w dalszym ciągu realizujemy środki w programie  ze środków poza 
budżetowych, to program „ Aktywny Samorząd „  przeznaczony dla indywidualnych osób 
niepełnosprawnych dwa moduły. Moduł  II to dofinansowanie do nauki ponad licealnej dla 
osób ze znacznym i umiarkowanym stopniem niepełnosprawności oraz moduł I to 
dofinansowania do różnych celów związanych z aktywnością  społeczną i zawodową. To są 
specjalistyczne protezy III,  IV stopnia, to wózki elektryczne, zakup sprzętu elektronicznego 
też dla potrzeb osób niepełnosprawnych. Dofinansowania do prawa jazdy, oprzyrządowania 
samochodu. Na ten cel  w tamtym roku otrzymaliśmy środki zabezpiecząjace  w 100% 
potrzeby. W module I na kwotę 136.121,00 zł oraz 35 umów w module II kwota 102.748,75 zł. 
Ponadto w ramach programu wyrównania różnic między regionami udało się pozyskać 
dofinansowania dla dwóch gmin, na zakup samochodu 9 – osobowego, dostosowanych do 
przewozu osób niepełnosprawnych, to gmina Lubień Kujawski i  gmina Kowal.  
Przewodnicząca Komisji – podziękowała Pani Dyrektor PCPR we Włocławku za zabranie 
głosu. 
Przewodnicząca Komisji – poprosiła o zabranie głosu Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 
we Włocławku - Panią Annę Jackowską, w sprawie przedstawienia tej informacji.  
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku – powiedziała, że urząd pracy 
zajmował się aktywizacją zawodową. Same środki PFRN - u były wykorzystywane w 
niewielkim stopniu. Dotyczyły jednej osoby na szkolenie. Natomiast część osób 
niepełnosprawnych, które miały status osoby bezrobotnej były angażowane w programy  
finansowane z środków funduszu pracy i razem takich osób mieliśmy 35. Te działania, które 
podejmowaliśmy były w zakresie  zarówno poradnictwa zawodowego, szkoleń.  Pieć osób 
rozpoczęło staż. Również osoby niepełnosprawne zostały zatrudnione w ramach robót 
publicznych. Dotyczyło to 12 osób, prac interwencyjnych  oraz tworzenie stanowisk pracy. 
Zauważamy tu zjawisko mniejszego zainteresowania aktywizacją zawodową  tych osób. 
Chyba, że to są osoby, które nie mają świadczeń i mogą być zarejestrowane jako bezrobotne. 



Wtedy jest taka chęć rzeczywiście wejścia na rynek pracy. Natomiast osoby ze świadczeniami, 
to co powiedziała Pani dyrektor w niewielkim zakresie są zainteresowane aktywizacją 
zawodową.  
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca zapytała  kto jest za przyjęciem Informacji 
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz Dyrektora  
Powiatowego  Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego Programu Działań na 
Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2021. 
Wyniki głosowania: 

  za-4 osoby, 1 osoba nie głosowała 
    Przeciw-0 

       Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, 
że Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz 
Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego Programu 
Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2021 została przyjęta.  

 
Informacja Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku oraz Dyrektora 
Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku o realizacji Powiatowego Programu Działań na 
Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2016 – 2025 za rok 2021 stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 
 
6. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku na temat kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia na 2022 rok w porównaniu do 2021 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji – poprosiła Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu   
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku o przedstawienie informacji. 
Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku – powiedział,  że  SPZPS na rok 2022  we Włocławku, podpisał cztery kontrakty 
na cztery obszary tj. dotyczy ambolatoryjnej opieki specjalistycznej, psychiatrycznej i leczenia 
uzależnień. Leczenia stomatologicznego i rehabilitacji leczniczej. Jeżeli chodzi o 
ambolatoryjną  opiekę specjalistyczną mamy kontrakt  podpisany do końca grudnia do końca 
roku 2022. Nie mniej jednak finansowanie mamy wyłącznie do czerwca. Wartosść 
finansowania  5 000 770, 54 zł . Jeżeli chodzi o psychiatrie, mamy kontrakt podpisany  do końca 
roku i mamy finansowanie zabezpieczone. Jeżeli chodzi o stomatologie, to różnica między  
2021 a 2022 jest taka, że w tym kontrakcie została nam podniesiona stawka o 8 groszy. Kontrakt 
jest na cały rok i na cały rok jest finansowany. Jeżeli chodzi o rehabilitacje ambolatoryjną, to 
mamy kontrakt podpisany na cały rok. Musimy mieć też na uwadze, że w 2022 roku nastąpi 
ponowny wzrost wynagrodzeń  w służbie zdrowia. Na dzień dzisiejszy nie wiem w jaki sposób 
to będzie realizowane, czy to będzie podniesiona stawka za punkt, czy ewentualnie jak w roku 
poprzednim współczynnik korygujący kosztów.  
Przewodnicząca Komisji  - zapytała członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca zapytała  kto jest za przyjęciem Informacji  
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2022 rok w porównaniu do 2021 
roku i przeprowadziła procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 



Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2022 rok w porównaniu 
do 2021 roku została przyjęta. 
Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku na temat kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2022 rok w porównaniu 
do 2021  roku  stanowi  załącznik  nr 5  do niniejszego sprawozdania. 
 
 
7. Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 

Specjalistycznych we Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych 
prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 2021 roku. 
 

Przewodnicząca Komisji - poprosiła Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu   
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku o przedstawienie informacji.  
Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku – powiedział, że rok 2021 był rokiem trudnym, tak jak wszyscy wiemy. Nie mniej 
jednak udało nam się zrealizować sześć programów. Pierwszy  program, to była profilaktyka 
raka szyjki macicy. Jest to finansowane z NFZ, skierowane do kobiet 25 - 59 lat. Udało nam 
się zbadać 274 osoby. Program profilaktyki zakażeń pneumokokowych jest to również program 
finansowany, ale tym razem z gminy Włocławek i gminy Choceń. Jest to program skierowany 
dla osób powyżej 65 roku życia. Zrobiliśmy szczepienia dla  75 osób z Włocławka i 30 osób  z 
Chocenia. Jeżeli chodzi o program tętniak, Tętniaka Aorty Brzusznej, skierowany jest do 
mężczyzn pomiędzy 65  a 74  rokiem życia. Finansowany jest z budżetu wojewody kujawsko - 
pomorskiego w ramach tego programu zrobiliśmy 150 badań  USG. W tym roku weszły dwa 
nowe programy. Program profilaktyki 40 plus skierowany do osób, które ukończyły 40 lat  
finansowane z NFZ. Były to badania ambulatoryjne, ale też pomiar wagi, wzrostu. Takich osób 
zbadaliśmy 317 w 2021 roku. Braliśmy udział w świadczeniach zdrowotnych w zakresie  terapii 
uzależnienia i współuzależnienia od alkoholu finasowane z gminy miasta Włocławek. 
Programem zostało objetych  40 osób. W tamtym  roku mieliśmy tą  sytuację trudną, ale też 
dzięki temu mogliśmy  wejść w Narodowy Program Szczepień Ochronnych a od 4 maja 2021 
roku do 15 września  2021 roku zaszczepiliśmy ponad 7 tysięcy osób. Posiadając sprzęt, który 
został zakupiony również przez powiat włocławski, udało nam się robić inne badania tak jak 
RTG, densytometrię zrobiliśmy 2212 badań. Jeżeli chodzi o otolaryngologię, czyli badanie 
słuchu, zrobiliśmy 1576 badań audiometrycznych w tym 111 dla dzieci. Jeżeli chodzi o 
pulmonologię to zrobiliśmy dużo badań spirometrycznych  2633. Poradnia kobiet,  jak i 
ginekologiczna dla dziewcząt, odnotowała wzrost badań biocenozy zrobiliśmy 1592. 
Porównujac rok do roku, to w tamtym roku  pomimo pandemii, udało się zrobić więcej badań 
niż w roku poprzednim. 
Przewodnicząca Komisji  - zapytała członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca zapytała  kto jest za przyjęciem Informacji 
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 
na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych przez SPZPS we Włocławku w 
2021 roku i przeprowadziła głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 



Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych przez SPZPS we 
Włocławku w 2021 roku , została przyjeta.  
 
Informacja Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku na temat realizacji programów profilaktycznych prowadzonych przez SPZPS we 
Włocławku w 2021 roku stanowi załącznik nr 6 do niniejszego  protokołu. 
 
 
8. Informacja Dyrektora w sprawie zbycia , oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie  

oraz użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok. 
 

Przewodniczaca Komisji - poprosiła Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu   
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku o zabranie głosu w sprawie przedstawionej 
informacji. 
Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku  – powiedział, że jeżeli chodzi  o przychód z tytułu dzierżawy do powierzchini 
ponizej 50 m 2 Samodzielny  Publiczny  Zespół  Przychodni Specjalistycznych  uzyskał 
przychód w wysokości 87.966 zł. Jeżeli chodzi o dzierżawę powyżej 50 m, są takie trzy, to 
uzyskał dochód w wysokości 198.548 zł . W  roku 2021 łącznie z tytułu najmu, dzierżawy 
uzyskalismy przychód w wysokości 286 514,27 zł. Jest to wynik wyższy niż w 2020 roku. 
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca zapytała  kto jest za przyjęciem Informacji 
Dyrektora w sprawie zbycia, oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie oraz użyczenia 
aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku za 2021 rok i przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za - 4 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Informacja Dyrektora w sprawie zbycia , oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie  oraz 
użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok została przyjęta. 
 
Informacja Dyrektora w sprawie zbycia , oddania w dzierżawę, najem, użytkowanie  oraz 
użyczenia aktywów trwałych Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku za 2021 rok stanowi załącznik  nr 7  do niniejszego protokołu.  
 
 
9. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o 

stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2021 rok 
wraz z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na 
lata 2019 -2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego. 

 



Przewodnicząca Komisji – poprosiła  Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 
we Włocławku – Panią Magdalenę Fejdowską o przedstawienie informacji.  
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny we Włocławku – Pani Magdalena 
Fejdowska – powiedziała, że w roku sprawozdawczym sytuacja epidemiologiczna chorób 
zakaźnych i zakażeń zdominowana została przez epidemię Covid – 19 i zakażenia Sars – 
Cov -2 z wyłączeniem zakażenia wirusem Sars dla większości jednostek chorobowych 
podlegających zgłaszaniu, czyli wszystkie choroby zakaźne. Sytuacja wygląda w ten 
sposób, że w powiecie włocławskim zostało zgłoszonych mniej przypadków zakażeń 
chorób zakaźnych. W roku sprawozdawczym, zostało zarejestrowanych 5041 w powiecie 
włocławskim. Natomiast w roku poprzednim 3131. Jeżeli chodzi o sytuację dotyczącą 
zakażnia Sars Cov - 2  w okresie sprawozdawczym, cała nasza działalnosć  Państwowej 
Inspekcji Sanitarnej była zdominowana w związku z działaniami zapobiegawczymi z walką 
z epidemią jak również z ograniczeniem ryzyka transmisji  zakażeń wirusem Sars Cov -2. 
 Duża liczba zachorowań na Covid spowodowała przeprowadzenie ponad 32 tysiące 
dochodzeń epidemiologicznych. Dochodzenia te były wzmożone w okresie najwiekszej 
ilości zachorowań w miesiącach od stycznia do kwietnia. To jest pierwsza część roku i  
końcówka roku 2021 to jest  listopad i grudzień. Analogicznie również w tych okresach 
była największa ilość zgonów. Przeważnie w większości to były zgony osób powyżej 60 
roku życia. Osób nie sczczepionych, osób z chorobami współistniejącymi. Jeżeli chodzi o 
raportowanie Państwowa Inspekcja Sanitarna raportuje do Ministerstwa i na stronie 
Ministerstwa Zdrowia jest prowadzona statystyka. W związku z tym my jako inspekcja nie 
prowadzimy odrębnej statystyki tylko przekazujemy dla społeczeństwa i dla wszystkich 
zainteresowanych na stronie Ministerstwa Zdrowia pod hasłem www. Gov.pl korona wirus 
są zawarte wszelkie dane statystyczne. Dla usprawnienia przekaznia informacji została 
uruchomiona rządowa strona internetowa www.gow.pl- koronawirus i na tej stronie są 
umieszczone informacje, komunikatory, dotyczące wszystkich zagadnień związanych z 
pandemią.  Również została utworzona infolinia głównego inspektora sanitarnego pod 
ogólnopolskim dostępnym dla wszystkich całodobowo numerem telefonu 222 500 115 i 
wszyscy, którzy są zainteresowani mogą dzwonić.  Tak samo praca Państwowej Inspekcj 
Sanitarnej moich wszystkich  pracowników została przekształcona w pracę, którą możemy 
wykonywać zdalnie i wiekszosci ją robimy. Nasi  pracownicy pracują 7 dni w tygodniu  od 
godz. 7:00 do godz. 21:00, nie licząc sobót, niedziel, świąt, także pracujemy cały czas, 
właśnie w celu ograniczenia pandemii i ograniczenia łańcucha zakażeń wirusem. Dla 
wszystkich mieszkańców, obywateli Polski zostały udostępnione aplikacje. Aplikacja 
internetowe konto pacjenta, gdzie sa wszelkie dane o izolacji i o kwarantannach, o 
wynikach  badań, o szczepieniach jak równeż aplikacja kwarantanna. Muszę podkreślić i 
pochwalić się , że Inspekcja Sanitarna została wyposażona w komputery, w laptopy, w 
telefony i dzięki tej sytuacji nie musimy mieć kontaktu bezpośredniego z osobą zakażoną, 
z osobą podejrzaną, tylko za pośrednictwem połączeń teleiy innformatycznych, czy to przez 
telefon, czy internet, Mamy również możliwość pracy z insytucjami. Nie ma już tak, jak w 
pierwszym roku pandemii, że instytucje,  u których wystapiło ognisko zgłaszały e -mailem 
do nas, tylko przez aplikacje muszą zgłaszać do nas osoby z tego ogniska. My wtedy, moje 
służby biorą opiekę, nakładają kwarantannę lub izolację, gdzie nakładana jest izolacja z 
automatu  po uzyskaniu wyniku dodatniego przez laboratorium. Warto podkreślić, że każde 
laboratorium, które  rozpozna plusa, ma obowiązek wpisania do tak zwanego  systemu EWP 
i właśnie dzięki temu systemowi mamy informację, że dana osoba jest zakażona i 
podejmujemy w zwiazku z tym stosowne działania. Przede wszystkim objęcie kwarantanną  
osób, które są z kontaktu z tym plusem. To było w 2021 roku, bo teraz się sytuacja zmieniła. 
Nie ma kwarantany z kontaktu tylko kwarantanna osób współ domowników osób 
zakażonych. Są to zasady, których my przestrzegamy. W zależności od sytuacji jest różne 



postępowanie. Zależy czy osoba z kontaktu z plusem  jest osobą szczepioną czy też nie. 
Dzisiaj weszły nowe przepisy w 2022 roku odnośnie tej sytuacji militarnej niebezpiecznej 
w Europie. Nie ma kwarantanny wjazdowej dla osób, które są z Ukrainy i z powodu  walki 
i działań wojennych, które do nas przyjeżdżają. Jeżeli chodzi o pandemie i zakażenia 
wirusem, to my jesteśmy do dyspozycji, możemy odpowiadać indywidualnie, kto się do nas 
zwróci. Natomiast wszystkie inne działania, które były podejmowane przez sanepid i które 
są w zadaniach nadzorowych, były pomimo to, że mieliśmy takie obciążenie  w 2021 roku 
były realizowane. Realizowaliśmy nadzór nad wodą na terenie gminy były dwa przypadki. 
W trzech gminach  były nieprawidłowe ilości parametrów w wodzie do spożycia były 
wydawane decyzje. Były to Wodociągi w Izbicy kujawskiej, w Gliznowie w gminie Lubień 
kujawski, w Dąbie Polskim i Smólniku. Pomimo trwającej pandemii prowadzimy nadzór  
tak jakby nie było zaangażowania pracowników sanitarnych w działania Covidowe. 
Prowadziliśmy kontrole sklepów, produktów, kosmetyków. Nadzorowalismy szkoły, 
ponieważ było nauczanie zdale . Nasze działania pomimo tego, były takie same jak w 
czasach spokojnych. Jeżeli chodzi o choroby zawodowe, też nie było przestoju. Przestój w 
naszej pracy spowodowany pandemią  był tylko w wykonywaniu przez laboratorium części 
zadań, które były wykonywane na zlecenie. Natomiast pozostałe zadania były realizowane.  
Przewodnicząca Komisji – zapytała czy proces pandemiczny wyhamowuje, bo według 
Przewodniczącej tak. Pani Przewodnicząca podziękowała za tak ogromną pracę i 
podkreśliła, że ludzie potrafią się dostosować do sytuacji, z dnia na dziń wykonywalismy 
zadania, współpracowaliśmy. Przewodnicząca jest pełna podziwu dla służb sanitarnych i 
dla słuzby zdrowia, ze to wszystko udało się opanować. 
Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny we Włocławku – podziekowała Pani 
Przewodniczącej za uznanie, że widzi jak pracownicy pracowali przez cały rok, ale musi 
powiedzieć, że epidemia nie ustała. Są dane z dzisiejszego dnia, nie  może podać ile było 
kwarantan, bo to wszystko jest na stronie rządowej, bo rząd to wszystko od nas przejął. My 
podajemy tylko raporty dzienne do Ministerstwa. I to Ministerstwo udostępni wszystkie 
dane. Natomiast na dzisiaj przygotowałam informacje jak wygląda to u nas w powiecie. Na 
dzień dzisiejszy jest 76 osób hospitalizowanych, to jest duża liczba osób. Są to zazwyczaj 
osoby nieszczepione. W związku z tym zachęcamy osoby do korzystania ze szczepień, a 
szczególnie tych  osób, które mówią, że nie szczepią się, bo mają  przeciwskazania. Właśnie 
te przeciwskazania są wskazaniem do szczepień, bo są to zazwyczaj osoby seniorzy . 
Osoby, które mają choroby współistniejące.  Na dzień dzisiejszy jest ponad 800 izolacji 
domowej, czyli osób z plusem. To jest cyfra dla powiatu i miasta , to jest dużo jak dla terenu 
działania inspekcji sanitarnej tutaj w powiecie. Dzisiaj tylko nowych przypadków w 
powiecie było 79. Czy to jest dużo czy mało? Dla osób zdrowych, to powiedzą , że jest 
mało. Natomiast dla osób, które zaraziły się wirusem  i są zakażeni, to powiedzą, że 
epidemia jeszcze trwa. Ja jako Powiatowy Inspektor Sanitarny świadomie podkreślam, 
epidemia trwa. Dziś w powiecie stwierdziliśmy 1 zgon. Jest to kobieta 79 lat szczepiona, 
ale z chorobami współistniejącymi. Jeżeli chodzi o szczepienia, to bardzo zachecam do 
szczepień, bo ewidentnie widać, co słyszymy tez w mediach ogónopolskich, że szczepienie 
daje nam wariant i gwarancje przetrwania, nie zachorowania. Jeżeli zachorujemy, to 
przejdziemy to łagodniej. Jeżeli chodzi o niepożądane odczyny poszczepienne, to w 
stosunku do szczepień wykonanych to są pojedyńcze przypadki. W 2020 roku mieliśmy 
jeden przypadek niepożądanego odczynu poszczepiennego. W 2021 roku było tych 
przypadków około 50. To nie jest dużo, tym bardziej, że są to niepożądane odczyny 
poszczepienne łagodne, typu na przykład złe samopoczucie, lekkie podwyższenie 
temperatury, ból w okolicy wstrzyknięcia szczepionki, to nie są takie łagodne, które dałyby 
albo mogły by spowodować niepokój przed szczepieniem.    
 



Przewodnicząca Komisji – powiedziała, że w związku z tym, że nastąpiły te tragiczne 
zdzarzenia na Ukrainie, to zauważyłam, że coraz mniej ludzi zgłasza się na szczepienia. 
Wszyscy zajęliśmy się wojną, a nie agitacją do szczepień. W tygodniu kiedy było dużo 
szczepień, to teraz 10, 20 osób  przychodzi na szczepienia. To nie jest dobre, a teraz jak są te 
migracje ludzi, to tym bardziej powinni się wszyscy poszczepić. Pani Przewodnicząca 
powiedziała, że może powinno być jakieś nagłośnienie ze strony sanepidu, żeby się jednak 
ludzie szczepili.  
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań,  Przewodnicząca zapytała,  kto jest za przyjęciem 
Informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2021 rok wraz z realizacją 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 -2023 w części 
dotyczącej Powiatu Włocławskiego i przeprowadziała procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
 Za-4 
 Przeciw-0 
 Wstrzymało się-0 
 Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że   
Komisja przyjęła Informację Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we 
Włocławku o stanie bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2021 
rok wraz z realizacją programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 
obywateli i porządku publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 
-2023 w części dotyczącej Powiatu Włocławskiego. 
Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego we Włocławku o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Włocławskiego za 2021 rok wraz z realizacją 
programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 
publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2019 -2023 w części 
dotyczącej Powiatu Włocławskiego stanowi załącznik nr  8  do niniejszego protokołu.  
 

 
10. Informacja na temat bieżącej i perspektywicznej płynności finansowej jednostki, 

szczególnie w kontekście realizowanych kontraktów z NFZ w roku 2022 oraz 
programu naprawczego przyjętego uchwałą  nr XXXI/261/21 Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r.  
 

Przewodniczaca Komisji – poprosiła  Pana Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku o przedstawienie informacji.  

 
Dyrektor  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Przychodni Specjalistycznych we 
Włocławku – powiedział, że  ta informacja składa się jakby z trzech pytań, które są zawarte w 
tej jednej informacji. Zacząłbym od tego jaka jest sytuacja bieżąca . W tej  chwili mamy 
zatrudnionych 149 osób na umowe o pracę, 70 osób na kontraktach. Sprzedaż za styczeń była 
1 526 000 zł w tym z NFZ 1 238 000 zł. Wynik finansowy minus 156 000,00 zł . Jest to wynik 
porównywalny do roku poprzedniego.  W tamtym roku mieliśmy około 120 000, 00 zł strat. 
Jeżeli chodzi o tą część programu naprawczego, to cały czas realizujemy poszczególne punkty, 
tak jak reorganizacja poradni, łaczymy poradnie, próbujemy połączyć niektóre poradnie, 
rejestracje. Optymalizujemy dalej zatrudnienie. Tak jak powiedziałem mamy już 149. Jak 
zaczynałem tutaj pracę to było 198 osób, w tej chwili  jest coraz mniej i dajemy sobie z tym 
radę. Nadal współpracujemy z samorządami i jednym z elementów głównych to był ten punkt 



szczepień jak również profilaktyka i test. Tutaj mówilismy dużo na temat szczepień. 
Zakładaliśmy, że będziemy szczepić około 10 tysięcy osób miesięcznie, a przez cały ten okres 
zaszczepiliśmy raptem 7 tysięcy osób. Dla ciekawości  Dyrektor powiedział, że mamy na 
naszym terenie punkt szczepień i tak jak powiedziała Pani doktor, że przychodzą dwie, trzy 
osoby. Myślę, że to nadal będzie dla nas duży  problem. Każdego dnia do Polski przyjeżdża 
około 50, 60 tysięcy Ukraińców. W związku z tym, mogą nam zrobić wiele problemu w postaci 
zachorowań. W ocenie dyrektora ta pandemia nadal trwa.  
Nadal prowadzimy maksymalizację zysku z NFZ, próbując rozszerzyć swoją działalność. Jeżeli 
chodzi o ten program naprawczy w mojej ocenie spełnił swoje wymagania, ponieważ na koniec 
roku 2021 moja jednostka finansowa uzyskała wynik dodatni  w  wysokości 1 058 000, 00 zł. 
Na koncie na koniec roku mieliśmy 1 265 000,00 zł. Jeżeli chodzi o perspektywę płynności 
finansowej w szczególności w kontekście realizacji kontraktu z NFZ, to przed chwilą Państwu 
mówiłem, jak wyglądają  kontrakty, jak są zapisywane te kontrakty. Planowane przychody 
ustaliliśmy na  wysokość 18 364 500,00 zł. Musimy pamiętać, że one będą tutaj ograniczone 
różnymi rzeczami. Kolejny atak, kolejnej pandemii może nam zmniejszyć ilość przychodów, 
brak dostępności lekarzy specjalistów, dużo lekarzy odeszło w ostatnim czasie z naszego życia. 
Zdarzenia losowe, na które nie mamy żadnego wpływu, jak one wyglądają. Jak i również 
ewentualne zmniejszenie najmu, co już mówiłem, że w tamtym roku  ponad 290. 000 zł  
pozyskaliśmy z najmu. Plusem, które tak naprawdę  jeszcze  pozostaje  dla nas obszarem, w 
którym  możemy jeszcze działać, to jest 1/12. W 2019 i 2020 roku wzieliśmy z NFZ ponad 
2 300 000,00 zł. W tej chwili mamy do oddania jeszcze 600 000 zł, czyli jest to taka kwota, 
którą możemy odrobić każdego miesiąca jakąś część  nadwykonań wykonujemy. Pozostaje 
również jeszcze kwestia nierozliczona Państwowego Funduszu Rozwoju, tam jest kwota 
926. 000 zł temat jest nadal nie rozwiązany. Jeżeli chodzi po stronie przychodów, tutaj trudno 
jest  rokować jaka będzie płynność. Na dzień  dzisiejszy uważamy, że tę płynność posiadamy. 
Tak jak powiedziałem wcześniej ponad 1 200 000,00 zł nadal mamy na koncie gotówki. Gdyby 
się okazało, że musimy oddać cały Polski Fundusz Rozwoju może to zachwiać chwilowo 
płynnością. Dzisiaj nie jesteśmy tego w stanie ustalić. Nasz budżet jesteśmy w stanie ogarnąć 
w obszarze  wynagrodzeń, ale tylko i wyłącznie do czerwca, ponieważ od lipca nastąpi 
ponowny wzrost wynagrodzeń w służbie zdrowia. Porozumienie trójstronne zawarło kwotę 
bazową do wynagrodzeń, co powoduje, że jeżeli NFZ nam  nie da dodatkowych środków, to 
sami musimy je wygenerować. Patrząc na to jak będzie wyglądała sytuacja , nie wiemy czy tak 
się stanie. Odnotowaliśmy bardzo wysoki wzrost za  cenę wszystkich mediów, energia 
elektryczna, woda, śmieci to 40% w niektórych przypadkach  jest  to dosyć duża kwota w 
naszym przypadku. Jeżeli chodzi o zakupy materiałów medycznych, jesteśmy też po 
przetargach, praktycznie w 60, 70% okazało się, że wzrost nastąpił dosyć gwałtowny, bo do 30 
- 40%. Na to nie mamy dzisiaj wpływu, jak będzie wyglądało na dzień  dzisiejszy nie wiemy, 
czy cokolwiek NFZ  postanowi  zwiększyć ilość punktów, zwiększyć procedury. Do czerwca 
jesteśmy zabezpieczeni jeżeli chodzi o finansowanie. Od czerwca będziemy dalej myśleć, jak 
ta sytuacja będzie w naszej firmie ze względu na to, że NFZ nie podaje do końca wszystkich 
danych, co powoduje, że my nie jesteśmy w stanie dziś jednoznacznie powiedzieć jaka będzie 
sytuacja. Niemniej jednak zakładamy przychody do kosztów w tej samej wysokości.  

 
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca  zapytała, kto jest za przyjęciem 
Informacji na temat bieżącej i perspektywicznej płynności finansowej jednostki, szczególnie w 
kontekście realizowanych kontraktów z NFZ w roku 2022 oraz programu naprawczego 
przyjętego uchwałą  nr XXXI/261/21 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 lipca 2021 r. i 
przeprowadziła procedurę głosowania.  
 Wyniki głosowania: 



 Za-4 
 Przeciw-0 
 Wstrzymało się-0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że 
Komisja przyjęła Informację na temat bieżącej i perspektywicznej płynności finansowej 
jednostki, szczególnie w kontekście realizowanych kontraktów z NFZ w roku 2022 oraz 
programu naprawczego przyjętego uchwałą  nr XXXI/261/21 Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 29 lipca 2021 r.  
 
Informacja na temat bieżącej i perspektywicznej płynności finansowej jednostki, 
szczególnie w kontekście realizowanych kontraktów z NFZ w roku 2022 oraz programu 
naprawczego przyjętego uchwałą  nr XXXI/261/21 Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 
lipca 2021 r stanowi załącznik  nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

11.  Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we    
Włocławku w 2021 roku. 

 
Przewodnicząca Komisji –  powiedziała, że członkowie komisji otrzymali wraz z materiałami  
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we  
Włocławku w 2021 roku. Przewodnicząca Komisji powiedziała, że sprawozdanie jest czytelne 
i jasne.  
 
Przewodnicząca Komisji – zapytała  członków Komisji, czy ktoś ma jakieś pytania? Nie było 
żadnych pytań. Wobec braku pytań, Przewodnicząca zapytała kto jest za przyjęciem 
Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we    
Włocławku w 2021 roku i przeprowadziła procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-0 

     Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że Komisja  
przyjęła  Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we  
Włocławku w 2021 roku. 

 
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we  
Włocławku w 2021 roku stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
12. Sprawy różne. 

 
Przewodnicząca Komisji - zapytała członków komisji czy ktoś z członków komisji 
chciałby zabrać głos w tym punkcie?  Nie było żadnych głosów. 
 

13. Zamknięcie obrad Komisji. 

Po zrealizowaniu porządku obrad  Przewodnicząca  Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu  
 
 
 
 
 



28 lutego  2021  roku o godzinie 13:00 dokonała zamknięcia obrad Komisji. 
    

 

 

Przewodnicząca                                                               
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

                          Ewa  Kończyńska 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir - Ozdoba……………………… 

 
 
 
 


